
     
	  

	  

Emlékeztető 
a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2015. november 30-án, 19.00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Daku Dávid (40p), Gulyás Eszter, Hernády 
Gergely, Józsa Katalin, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Mericskai Dorina, Nagy László, 
Németh Péter, Patai Boglárka, Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Tarnóczi Eszter, Vidák 
Miklós 

Kimentéssel hiányzik: Horváth Bálint, Pinczés Gergő 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 
kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Elnöki beszámoló 

Balázs Anna tájékoztatott, hogy november 25-énStatégiai Bizottságot tartott, amelynek 
napirendi pontjai a 2015/16 tanév Alkotóhét koncepcionális újragondolása, az Építész 
Szakkollégium működése, a Hallgatói Képviselet külső kommunikációja, illetve a Tanácsadó 
Testület alapítása voltak. 

Balázs Anna összegezte a november 27-i Nyílt Nap főbb eseményeit. 

Balázs Anna tájékoztatott, hogy BME Balatonlellei Ifjúsági Táborának működéséről szóló 
kari dokumentációt eljuttatta az Egyetemi Hallgatói Képviselet részére. 

Balázs Anna beszámolt a november 25-i Kari Tanács ülésén történtekről, ahol a Stoczek 
József díjra és Rektori dícséretre beterjesztett kari delegáltakról döntöttek, ismertetésre került 
a megújított Képzési és Kimeneti Követelmény, valamint a Tudományos és Művészeti 
Diákköri Konferencia beszámolója hangzott el. 

Daku Dávid megérkezik. 

EHK beszámoló 

Vidák Miklós beszámolt a Vezetői Értekezlet november 23-i ülésén történtekről, ahol többek 
között a BME balatonkenesei mérőtáborának helyzetéről, a Horizont 2020 pályázatról, 
valamint a Mérnök Bál szervezésének részleteiről volt szó. 

Vidák Miklós beszámolt a Szenátusi Gazdasági Bizottság előző ülésén történtekről, ahol a 
Neptun rendszer fejlesztéséről, valamint az Oktatók Hallgatói Véleményezése kérdőív 
jogosultságainak helyzetéről volt szó. 

Daku Dávid elmondta, hogy a Kancellária eljuttatta az Egyetemi Hallgatói Képviselet részére 
a Térítési és Juttatási Szabályzat módosításának tervezetét, amelyet december 1-i határidővel 



     
	  

	  

szükséges véleményeznie a hallgatói érdekképviseleteknek. 

Daku Dávid elmondta, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet támogatja a Budapest 2024 
egyetemi hallgatói ötletpályázatot.  

Daku Dávid beszámolt a Vezetői Értekezlet november 30-i ülésén történtekről, ahol többek 
között elfogadásra került a BME Állásbörze pályázati hirdetménye. 

Oktatási beszámoló 

Gulyás Eszter beszámolt a november 26-i Külső Oktatási Bizottságon történtekről, ahol a 
tanulmányi nyilvántartó rendszer működési hibáiról tárgyaltak, valamint összefoglalta az 
aznapi Belső Oktatási Bizottságon elhangzottakat, ahol a mintatanterv véleményezéséről és a 
végzett hallgatóknak szánt kérdőív részleteiről volt szó. 

Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy december 2-án a Külső Oktatási Bizottság ülésére megy. 

Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy december 3-án 15.00-kor kerül megrendezésre a 
Szakirányválasztási tájékoztató előadás. 

Juttatás-térítési beszámoló 

Tarnóczi Eszter elmondta, hogy a tanulmányi ösztöndíj pályázatra leadott Neptun kérvények 
véleményezésével foglalkozott. 

Tarnóczi Eszter tájékoztatott, hogy a Térítési és Juttatási Szabályzat 2. számú melléklet 
tervezetében az Egyetem egységes szociális támogatás pontrendszerén kívül a Szociális 
támogatáshoz szükséges igazolások rendje is szerepelni fog. 

Tarnóczi Eszter beszámolt a november 25-i Belső Juttatási Bizottságon történtekről, ahol a 
Kari BME ösztöndíj pályázat pontrendszeréről volt szó. 

Gazdasági beszámoló 

Nagy László előterjesztette a Bercsényi Gödör Klub fénytechnika fejlesztésére szánt 
költségvetést, amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadott. 

Nagy László előterjesztette a Bercsényi 28-30. Kollégium Zöldudvarára szánt sörpad szett 
költségvetését, amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadott.  



     
	  

	  

Kollégium 

Németh Péter előterjesztette a 2015/16 tavaszi félév Kollégiumi Férőhely pályázatának 
hirdetményét, amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadott. 

Németh Péter ismertette a Mentor pályázatok kapcsán javasolt kollégiumokkénti mentor 
számokat, amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

Közéleti beszámoló 

Somhegyi Balázs összegezte a XIX. Építész Gólyabál főbb eseményeit. 

Somhegyi Balázs beszámolt a november 24-i Rendezvény Bizottságon történtekről, ahol 
többek között a 2016. évi Gólyatábor lehetséges helyszíneinek feltárásával foglalkoztak . 

Öntevékeny köri beszámoló 

Patai Boglárka elmondta, hogy megbeszélésen vett részt a Fotó Kör hallgatói öntevékeny 
csoport vezetőjével, amelyen a következő félévek programtervezetéről tárgyaltak. 

Patai Boglárka előterjesztette a december 7-i Öntevékeny Köri Állófogadás költségvetését, 
amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

Szakmai-közéleti beszámoló 

Patai Boglárka elmondta, hogy november 26-ánegy megbeszélésen vett részt a Kortárs 
Építészeti Központ képviselőivel. 

Mericskai Dorina távozik. 

HSB delegált beszámoló 

Komonyi Dániel elmondta, hogy az előző héten megbeszéléseken vett részt a Bercsényi DSK 
és a Bercsényi Kondikör hallgatói öntevékeny csoportok vezetőivel, amelyeken a következő 
félév programtervezetének kialakításában segédkezett. 

Balázs Anna felkérte Komonyi Dánielt a III. Építész Sportnap főszervezői posztjára. 

Gólyatanács beszámoló 

Hernády Gergely beszámolt a november 25-i Gólyatanács ülésén történtekről, amelynek 
meghívott vendége Kristály Márton volt, valamint hozzátette, hogy a következő ülés 



     
	  

	  

időpontja december 9. 19.00, amelynek meghívott vendégei Somhegyi Balázs és Pataki Bálint 
lesznek. 

Senior kör beszámoló 

Kristály Márton elmondta, hogy az eddigi időszakot véleményező beszámolók 
összegyűjtésével és feldolgozásával foglalkozott. 

A következő rendes ülés időpontja 2015. december 14. (hétfő) 19.00, helye: BME K. épület 
III. emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2015. november 30. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 
 Józsa Katalin Balázs Anna 

 Elnök  



     
	  

	  

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

124/2015. Bercsényi Gödör Klub fénytechnika 
fejlesztés 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

125/2015. Bercsényi 28-30. Kollégiumi sörpad 
szett 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

126/2015. 2015/16 tavaszi félév Kollégiumi 
Férőhely pályázat hirdetmény 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

127/2015. Kollégiumokkénti mentor szám 
javaslat 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

128/2015. Öntevékeny Köri Állófogadás 
költségvetés 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


